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Zápis

z II. zasedání Zastupitelstva obce Police, konaného dne 31. 10. 2022 v 18:00 hodin v zasedací
místnosti obecního úřadu

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Přítomni: dle prezenční listiny
Zapisovatel: Renata Vajglová
Ověřovatelé: Miroslav Kašík, Ing. Josef Černoch

Jmenování zapisovatele
Pan starosta jmenoval zapisovatelku: Renata Vajglová.

Jmenování ověřovatelů zápisu
Pan starosta jmenoval ověřovatele: Miroslav Kašík, Ing. Josef Černoch

Program
1. Schválení programu jednání
2. Volba návrhové komise
3. Připomínky k zápisu a usnesení z předcházejícího zasedání
4. Zpráva o činnosti obecního úřadu - předkládá Michal Havran
5. Plán financování a obnovy kanalizace a ČOV Police - předkládá Michal Havran
6. Revokace usnesení č. 1/14 - Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů

zastupitelstva - předkládá Michal Havran
7. Různé
8. Závěr

       1. Schválení programu jednání

Jednání bylo zahájeno v 18.00 hodin a na začátku jednání bylo přítomno 10 členů zastupitelstva a 5
občanů.

Návrh usnesení č. 2/01:
Zastupitelstvo obce Police schvaluje navržený program jednání.

Pro navržené usnesení hlasovali:
Jiří Stříteský, Miroslav Kašík, Ing. Josef Černoch, Petr Pelc, Milan Vrba, Markéta Stříteská, Bc.
Martin Bajcar, Ing. Štěpán Černoch, Michal Havran, Bc. Eva Štochelová,
Navržené usnesení bylo schváleno.

       2. Volba návrhové komise

Pan starosta navrhl za členy návrhové komise Ing. Štěpána Černocha, Bc. Martina Bajcara a paní
Markétu Stříteskou.
Předsedkyní byla navržena paní Markéta Stříteská.

Návrh usnesení č. 2/02:
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Zastupitelstvo obce Police zvolilo za členy návrhové komise Ing. Štěpána Černocha, Bc. Martina
Bajcara a paní Markétu Stříteskou.
Předsedkyní byla zvolena paní Markéta Stříteská.

Pro navržené usnesení hlasovali:
Jiří Stříteský, Miroslav Kašík, Ing. Josef Černoch, Petr Pelc, Milan Vrba, Bc. Martin Bajcar, Ing.
Štěpán Černoch, Michal Havran, Bc. Eva Štochelová
Zdrželi se:
Markéta Stříteská,
Navržené usnesení bylo schváleno.

       3. Připomínky k zápisu a usnesení z předcházejícího zasedání

Připomínky k zápisu a usnesení z předcházejícího zasedání nebyly vzneseny.

Návrh usnesení č. 2/03:
Připomínky k zápisu a usnesení z předcházejícího zasedání nebyly vzneseny.

       4. Zpráva o činnosti obecního úřadu - předkládá Michal Havran

V 18:05 se dostavil na jednání zastupitelstva pan Lubomír Hohl.

Nejdůležitější události: 
· Volba nového vedení, starostou byl zvolen pan Michal Havran, místostarostou pan Jiří Stříteský.
Volba předsedů komisí a členů komisí. Jmenování předsedy kulturní a stavební komise
· Ve středu 19.10.2022 převzetí funkce starosty od pana Karla Hlavice podpis předávacího protokolu.
· V pondělí 24.10.2022 firma Cobbler zahájila práci na prodloužení splaškové kanalizace v lokalitě
Hluboček.
·  V  pondělí  24.10.2022  jsem  byl  s  panem  Karlem  Hlavicou  ve  Valašském  Meziříčí,  kde  mě
seznamoval  s  partnery,  se  kterými  spolupracujeme  jako  obec  -  Katastrální  úřad,  úřad  práce,
Mikroregion Valašskomeziříčsko - Kelečsko, Městský úřad Valašské Meziříčí a Komerční banka.
· Zjišťovali jsme možnosti dotace na výměnu stávajících lamp veřejného osvětlení za úsporná LED
světla s útlumem mezi 22 a 4 hodinou. 
· V úterý 25.10.2022 jsme řešili fotovoltaiku na ČOV s firmou Optimal-energy kde je předpoklad cca
10kw elektrárny.
· Ve středu 26.10.2022 jsem se zúčastni školení o odpadech ve Zlíně.
· Probíhá podzimní úklid.

Návrh usnesení č. 2/04:
Zastupitelstvo obce Police bere na vědomí zprávu o činnosti obecního úřadu.

       5. Plán financování a obnovy kanalizace a ČOV Police - předkládá Michal Havran

Obec Police má schválený Plán financování a obnovy kanalizace a ČOV obce Police, podle kterého
má obec každoročně ukládat 280 000,- Kč na samostatný účet Fondu rozvoje a rezerv. V současné
době  je  na  tomto  účtu  cca  660  700,-  Kč.  Z  důvodu  naplánovaných  investičních  akcí  a
předpokládaným zvýšeným výdajům navrhujeme dočasné snížení  převáděné finanční  částky a v
letošním roce vložit na účet FRR částku 20 000,- Kč.
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Návrh usnesení č. 2/05:
Zastupitelstvo obce Police schvaluje dočasné snížení převáděné finanční částky do Fondu rezerv a
rozvoje Obce Police určený k obnově a opravě ČOV a splaškové kanalizace pro rok 2022 ve výši 20
000,- Kč.
Zodpovídá: starosta                                                                            termín: ihned

Pro navržené usnesení hlasovali:
Jiří Stříteský, Miroslav Kašík, Ing. Josef Černoch, Lubomír Hohl, Petr Pelc, Milan Vrba, Markéta
Stříteská, Bc. Martin Bajcar, Ing. Štěpán Černoch, Michal Havran, Bc. Eva Štochelová
Navržené usnesení bylo schváleno.

       6. Revokace usnesení č. 1/14 - Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných
členů zastupitelstva - předkládá Michal Havran

Starosta obce Police navrhuje po přezkoumání finančních možností obce upravit odměny za výkon
funkcí neuvolněných členů zastupitelstva, které byly schváleny 18. 10. 2022 v maximální výši dle
nařízení vlády č. 318/2017 Sb. 
Navrhuje:
- revokovat usnesení č. 1/14 ze dne 18. 10. 2022
- navýšit o 20% odměny vyplácené v minulém volebním období s tím, že u neuvolněného člena
zastupitelstva bez dalších funkcí zůstane max. možná výše 1623,- (tj. navýšení o 11,35%).

Návrh odměn neuvolněných členů zastupitelstva:

 
Výše odměny

vyplácené v min.
volebním období

Schválená odměna
dne

18. 10. 2022
Návrh - navýšení o

20%

Členové zastupitelstva 1.430,- Kč 1.623,- Kč 1.623,- Kč
Předsedové výborů a komisí 2.090,- Kč 3.245,- Kč 2.508,- Kč
Členové výborů a komisí 1.650,- Kč 2.704,- Kč 1.980,- Kč
Člen výboru a člen komise 3.300,- Kč 5.408,- Kč 3.960,- Kč
Neuvolněný místostarosta 11.000,- Kč 29.206,- Kč 13.200,- Kč

Celkové roční náklady na odměny neuvolněným členům zastupitelstva při současné schválené výši
odměn činí 799.371,- Kč.
Dle návrhu na zvýšení o 20% by roční náklady na odměny činily 485.164,- Kč. 
Úspora by činila 314.207,- Kč.
Celkové  roční  náklady  na  odměny uvolněného starosty  i  neuvolněných členů zastupitelstva  při
současné schválené výši odměn činí 1.667.787,- Kč. 
Dle návrhu na zvýšení o 20% by roční náklady na odměny uvolněného starosty i neuvolněných členů
zastupitelstva činily 1.353.580,- Kč.
Pan Milan Vrba navrhl zvýšení odměn zastupitelů o 10% a zvýšení odměny o 20% uvolněnému
místostarostovi z částky vyplácené v minulém volebním období. S tímto návrhem souhlasil i pan
Miroslav Kašík. Pan Lubomír Hohl upozornil, že vyplácená odměna se sníží o povinné odvody. Pan
místostarosta navrhl zvýšení všem zastupitelům stejně, tedy o 20%.
Nejdříve  se  v  pomocném  hlasování  hlasovalo  o  návrhu  pana  Milana  Vrby  -  navýšit  odměny
zastupitelům o 10%. Pro tento návrh hlasovali Miroslav Kašík a Milan Vrba. Zdrželi se Lubomír Hohl,
Bc. Eva Štochelová, Bc. Martin Bajcar, Petr Pelc, Ing. Josef Černoch, Ing. Štěpán Černoch, Markéta
Stříteská,  Jiří  Stříteský,  Michal  Havran.  Návrh nebyl  schválen.  Poté  se  hlasovalo  o  navrženém
usnesení.
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Návrh usnesení č. 2/06:
a) Zastupitelstvo obce revokuje usnesení č. 1/14 bod a) až f) v plném znění.
b) Zastupitelstvo obce Police stanoví odměnu za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva
obce ve výši 1.623,-Kč za měsíc
c) Zastupitelstvo obce Police stanoví odměnu za výkon funkce neuvolněného místostarosty ve výši
13.200,- Kč za měsíc.
d) Zastupitelstvo obce Police stanoví odměnu za výkon funkce předsedy výboru a komise ve výši
2.508,- Kč za měsíc.
e) Zastupitelstvo obce Police stanoví odměnu za výkon funkce člena výboru a komise ve výši 1.980,-
Kč za měsíc.
f) Zastupitelstvo obce Police stanoví odměnu za výkon funkce člena výboru a člena komise ve výši
3.960,- Kč za měsíc.
g) Zastupitelstvo obce Police v souladu s §74 odst. 3 zákona o obcích stanoví, že při souběhu výkonu
několika funkcí se odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne jako souhrn odměn
max. 3 různých funkcí.
Odměna bude poskytována ode dne 1. 11. 2022. V případě náhradníka ode dne prvního zasedání
zastupitelstva, jehož se zúčastnil.

Pro navržené usnesení hlasovali:
Jiří Stříteský, Ing. Josef Černoch, Lubomír Hohl, Petr Pelc, Markéta Stříteská, Bc. Martin Bajcar, Ing.
Štěpán Černoch, Michal Havran, Bc. Eva Štochelová
Zdrželi se:
Miroslav Kašík, Milan Vrba,
Navržené usnesení bylo schváleno.

       7. Různé

Ing. Štěpán Černoch se dotazoval, co se bude dělat s vyvedenými kabely firmy CETIN, které jsou
vyvedené podél nové cesty pod klubovnou. Pan starosta odpověděl, že musí firmu kontaktovat a
záležitost dořešit. Dále pan starosta informoval zastupitele, že během 14 dnů by mělo dojít k opravě
reklamované cesty na Kozaru. Pan                            upozornil, aby byla provedena zátěžová zkouška.
Pan místostarosta informoval o opravě plotu okolo areálu základní a mateřské školy. Oprava tento
týden již začala a celou akci si zajišťuje škola. Dále se musí na stromy na školní zahradě podívat
odborný lesní hospodář, aby posoudil stav stromů, případně aby navrhl, které stromy je potřeba
odstranit. Paní                            navrhla pokácet nebo ořezat vzrostlé borovice a břízy. Pan Martin
Bajcar řekl, že menší stromy by mohla ořezat nebo pokácet v rámci výcviku jednotka SDH. Pan
                           upozornil na vypracovaný pasport zeleně, ve kterém jsou stromy a jejich stav
podrobně popsán a dále informoval, že došlo k ořezu lip u kříže za ulicí, který zajistil odbor životního
prostředí  z  Valašského  Meziříčí.  Pan  místostarosta  upozornil,  že  bude  nutné  projednat  stav  v
arboretu s nájemcem a dořešit, jak bude údržba areálu probíhat v budoucnu.  
Pan místostarosta upozornil na novou skládku odpadu, která vznikla u cesty k motokrosové trati,
která se bude muset odstranit na náklady obce.
Paní                            se dotazovala, zda by bylo možné vyřešit uložení bioodpadu v obci, aby
nedocházelo  k  přetěžování  hnědých  kontejnerů,  které  jsou  ihned  po  vyvezení  plné.  Dále  se
dotazovala, zda by nebylo možné udělat o této problematice referendum při prezidentských volbách.
Pan starosta odpověděl, že zjistí způsob konání referenda.
Pan starosta informoval o rozsvěcování vánočního stromu, které se bude konat 27. listopadu v 16:00
hodin se srazem u betléma. V sobotu 3. prosince proběhne v hospodě Mikulášská nadílka.
Pan Milan Vrba se dotazoval, kdy bude vráceno zapůjčené hasičské auto - Avie a jaké jsou s autem
další plány.  Pan Martin Bajcar odpověděl, že obec Branky pravděpodobně bude automobil ještě
potřebovat a smlouva o zápůjčce je zatím do konce roku.
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Pan  starosta  informoval,  že  ve  čtvrtek  3.  listopadu  proběhne  schůzka  s  projektantem,  který
připravuje studii opravy drážního domku.

       8. Závěr

Zasedání bylo ukončeno v 18:50 hodin. 
Zápis byl vyhotoven dne 2. 11. 2022.

Michal Havran ____________________________________

Miroslav Kašík ____________________________________

Ing. Josef Černoch ____________________________________


